
           
 
MOTIE adopteren groen openbare ruimte door bedrijven  
                                               

Motie naar aanleiding van de Voorjaarsnota 2019 

De raad van de gemeente Westervoort in vergadering bijeen d.d. 1 juli 2019 
 

Onderwerp: stijging beheerkosten door toenemend areaal   

De ondergetekende, lid van de raad van de gemeente Westervoort, 
 
Gehoord de beraadslaging. 
 
Constaterende dat: 

 De kosten voor groenonderhoud met € 32.000 per jaar oplopen 

 Dit het gevolg is van de kwaliteitsimpuls die we aan Westervoort willen geven 

 Er al wel mogelijkheden zijn voor burgers van Westervoort om plantsoenen met een 
gemeentelijk budget in te richten en onderhouden. 

 In diverse gemeenten (bijvoorbeeld Delft, Heemstede, Ede en Barneveld) goede 
ervaringen zijn opgedaan met het adopteren van het openbaar groen op 
bijvoorbeeld rotondes, groenstroken en bloemperken, waarbij hoveniersbedrijven 
het groen op minimaal hetzelfde kwaliteitsniveau verzorgen in ruil voor een kleine 
reclame-uiting ter plaatse en voor een lagere prijs dan wanneer de gemeente het 
zelf was blijven doen. 
 

Overwegende dat: 

 De kosten in groenonderhoud naar verwachting alleen maar zullen stijgen in de 
toekomst. 

 Het belangrijk is voor de waterhuishouding dat er voldoende groen in de gemeente 
is en blijft. 

 Hoveniersbedrijven deze mogelijkheid wellicht graag aangrijpen om zich te 
profileren; 
 

Van mening dat: 

 Bedrijven de mogelijkheid moeten hebben om een rotonde, plein  of openbaar 
plantsoen te kunnen adopteren voor onderhoud. 

 Dit op eenvoudige wijze kenbaar kan worden gemaakt via het blad “VAN” aan alle 
bedrijven in Westervoort via de ondernemersvereniging.  

 Alle Westervoortse ondernemers dit blad ontvangen. 
 

Vraagt het college om : 
 

 Medewerking te verlenen aan bedrijven die openbaar groen willen adopteren en het 
onderhoud hiervan financieren. Dit kenbaar te maken via de 
ondernemersvereniging, de gemeentelijke website en publicatie in de krant. 

 Zich in te spannen om kleinschalig openbaar groen te laten adopteren, een 
hoveniersbedrijf de uitvoering doet, de reclame uiting klein blijft en de 
toegankelijkheid en kwaliteit van het betreffende groen er niet onder lijden; 

 Hierbij de ervaringen in andere gemeenten mee te nemen; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 



Ondertekening, 1 juli 2019 
 
 
 
Mw.  J. Berings-Teunissen ,  dhr. M.Tap (CDA),    mw. M. Abbink (D66) 

De motie is aangenomen / verworpen in de vergadering van: ………………... 
 
Stemverhouding: Fracties voor:     Fracties tegen: 

.…………………………..  …………………………. 
   …………………………...  …………………………. 
   …………………………...  …………………………. 
   …………………………...  …………………………. 
 
 
 
………………..……   ………………………… 
Mr M. Smits-Jansen  drs. A.J. van Hout 
griffier     voorzitter 


